
Title (en)
ASSEMBLY OF TWO COMPONENTS, IN PARTICULAR HINGE PARTS

Title (de)
ANORDNUNG VON ZWEI BAUTEILEN, INSBESONDERE BANDTEILEN

Title (fr)
AGENCEMENT DE DEUX COMPOSANTS, NOTAMMENT DE PARTIES DE CHARNIÈRE

Publication
EP 2514895 A2 20121024 (DE)

Application
EP 12156077 A 20120217

Priority
DE 102011002216 A 20110421

Abstract (en)
The arrangement has a component (1) produced by pressure casting and comprising a recess (2) into which a portion of another component is
adjustably fed. A side wall (3) of the recess is provided with a mold chamfer and a region (6) adjacent to the chamfer and comprising a surface linear
in relation to the chamfer. The portion of the latter component is guided between the region and a linear counter surface (4), where a gap remains
constant between the portions and the region remains constant during adjustment of a position of the components to each other. An independent
claim is also included for a method for manufacturing a component with a recess.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Anordnung von zwei Bauteilen (1, 11). Dabei ist zumindest das erste Bauteil (1) durch Druckguss gefertigt. Es weist
eine Vertiefung (2) auf, in der zumindest ein Abschnitt (5) des zweiten Bauteils (11) verstellbar geführt wird. Wenigstens eine Seitenwand (3) der
Vertiefung (2) ist mit einer Ausformschräge versehen. Erfindungsgemäß weist die Seitenwand (3) einen an die Ausformschräge anschließenden
Bereich (6) mit einer gegenüber der Ausformschräge geraden Fläche auf. Das Abschnitt (5) wird zwischen dem Bereich (6) und einer geraden
Gegenfläche (4) geführt.
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